
Demenskonferansen 
Erfaringer med 20 år

Hvorfor starta vi?

Hvorfor har vi fortsatt?

Hva har vi gjort?



Hvem er vi?

• Irene Hansen

• Sykepleier

• Jobbet hos Fylkeslegen 
(Statsforvalteren) siden 1988

• Så hull i kompetansen via tilsyn 
på sykehjem, hjemmetjeneste og 
ellers i samkvem med 
helsepersonell

• Sentrale satsninger

• Birger Lillesveen

• Psyk.sykepleier, Mph

• Jobbet med 
demensproblematikk siden 1986

• Gjennomførte prosjekter og 
undervisning i Hedmark og så 
hull i kompetansen

• Samarbeidet/jobbet med 
nasjonale føringer



Hvorfor startet vi Demenskonferansen 
Innlandet (Hedmark)

• Erfarte at det var mangelfull kompetanse i alle ledd.

• Vi hadde stor tro på tverretatlig samarbeid 

• Målgruppa for konferansen var at alt helsepersonell skulle lære det 
samme. Inklusive ledere

• Også et mål at det skulle være mer enn en person fra hver kommune

• I 2009 innlemmet vi Oppland i demenskonferansen innlandet 



Hensikten med demenskonferansen?

• Spre kunnskap

• Skape samarbeidsrelasjoner

• Vise frem gode tiltak i regionen

• Informere om den nye kunnskapen/forskning

• Dele erfaringsbasert kunnskap  



Noen av temaene vi har hatt

• Verdighet i demenskonferansen

• Pasienten i sentrum

• Fremtidens demensomsorg – diagnose og oppfølging

• Hva er viktig for deg?

• Fra teori til praksis

• Demens i familien

• Vi får det til

• Bo hjemme med demens 

• I oppstart av ny demensplan

• Rett tiltak til rett tid





Økonomi
• Målet har hele tiden vært at alle skulle ha råd til å delta!

• Forskningssenteret (AFS) har i alle år bidratt med rimelige 
forelesere 

• Statsforvalteren har støttet konferansene økonomisk
• Viktig at det var bred deltagelse fra komunene

• Lav egenandel  



TILBAKEMELDINGER/ERFARINGER 

• Evalueringene har i all hovedsak vært veldig positive 

• Stor interesse for å delta. Noen år måtte vi ha ventelister

• Flere ha evaluert konferansene med at vi har hatt «tidsriktige» 
temaer

• Knallgode innlegg/foredragsholdere

• For flere avdelinger/kommuner har konferansen ført til bedre 
samhold

• Vår erfaring er at konferansene har ført til lokale demensnettverk

• Hva slags nytte har disse 20 demenskonferansene hatt?



Uten hu her 
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